

23rd December 2018

23 ديسمبر 2018

Subject: VAT Compliance Notification

الموضوع: خطاب تطبيق ضريبة القيمة المضافة

Dear Valued Customer,

عزيزي الزبون،

Solidarity Bahrain is VAT registered in Bahrain under registration number 200000420600002 and is obligated to comply with the requirements of the Decree Law No. 48 of 2018 and its Executive Regulations ("the Law"), which regulates the Value Added Tax ("VAT") and its application in the Kingdom of Bahrain.

سوليدرتي البحرين مسجلة لضريبة القيمة المضافة بشهادة رقم 200000420600002 وملتزمة بتطبيق متطلبات المرسوم بقانون رقم 48 لسنة 2018 ولائحته التنفيذية المشار إليه باسم "القانون" والذي يُعنى بتنظيم تطبيق ضريبة القيمة المضافة في مملكة البحرين.

With effect from 1st January 2019, Solidarity Bahrain's products and services except life products will be subject to VAT in compliance with the provisions of the Law. Accordingly, there will be 5% additional charges starting from 1st January 2019.

فإنه اعتباراً من تاريخ نفاذ القانون المشار إليه والواقع في الأول من يناير لسنة 2019، ستخضع المنتجات والخدمات المقدمة من سوليدرتي البحرين باستثناء المنتجات الخاصة بالتأمين التكافلي على الحياة لتطبيق ضريبة القيمة المضافة امتثالاً لما نصت عليه أحكام القانون، لذا ستحتسب رسوم إضافية بنسبة 5% بدأ من 1 يناير 2019 تنفيذاً لأحكام هذا القانون.

Further, as per Article 75 of the VAT law, if any invoice has been issued or the consideration for the services has been paid before the effective date of VAT Law and the supply has been made after that date, the supplier of the services is considered to have made a taxable supply on the date of actual supply of services. Accordingly, wherever applicable, Solidarity Bahrain will charge VAT on a proportionate basis for policies already issued in 2018 or prior for the period of coverage starting from 1 January 2019 till the policy expiry.

وعلاوة على ذلك ، وكما نصت الفقرة رقم 75 من قانون ضريبة القيمة المضافة ، اذا صدرت الفاتورة أو تم سداد مقابل السلع والخدمات قبل تاريخ نفاذ هذا القانون أو قبل تاريخ التسجيل، وتم التوريد بعد هذا التاريخ، يُعد مورد السلع أو الخدمات قد قام بتوريد خاضع للضريبة في تاريخ التوريد الفعلي للسلع أو الخدمات وعليه أينما وجب التطبيق ، ستقوم سوليدرتي البحرين باحتساب قيمة ضريبة القيمة المضافة نسبياً للبوالص الصادرة في عام 2018 او قبله بدأ من 1 يناير 2019 حتى تاريخ انتهاء البوليصة.

For more information, kindly call 1713 0000

لمزيد من المعلومات، الرجاء الإتصال على 17130000

Thank you for your business and we look forward to our continued relationship.

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير ونتطلع إلى استمرارية العمل فيما بيننا.

Best Regards,
Solidarity Bahrain B.S.C.

أطيب التحيات،
سوليدرتي البحرين ش.م.ب.